

A Genesis Energy Befektetési Nyrt. Igazgatótanácsának rendkívüli közleménye

Az Igazgatótanács ezúton tájékoztatja a Társaság részvényeseit, hogy a Genesis Energy Nyrt. és az Infinite Technologies AG (Németország) a mai napon műszaki együttműködési megállapodást írtak alá. Ezen szerződés alapján biztosított az a hosszú-távú műszaki-technológiai háttér, amely a Genesis Energy Nyrt. által tervezett vékonyfilm technológiájú napelem gyárak felépítéséhez és jövőbeli üzemeltetéséhez szükséges. Az Infinite Technologies AG (www.in-tecs.com) nemzetközi szinten meghatározó szerepet játszik mind a félvezető, mind a napelem gyártás műszaki-mérnöki háttérének biztosításában.

Extraordinary announcement of the Board of Directors of Genesis Energy Investment Plc.

The Board of Directors informs the shareholders of the Company that today Genesis Energy Plc. and Infinite Technologies AG (Germany) entered into a technical services agreement. Based on the agreement the long term technical and engineering background is provided for the construction and future operation of the planned thin film solar panel manufacturing plants. Infinite Technologies AG (www.in-tecs.com) plays a significant role world-wide in the technical-engineering background of the semiconductor and solar panel manufacturing industry.

Außerordentliche Bekanntmachung des Vorstands der Genesis Energy Investment AG

Der Vorstand von Genesis Energy Investment AG informiert seine Aktionäre, dass Genesis Energy heute einen Vertrag über die technische Zusammenarbeit beim Aufbau von Produktionsstätten für Solarmodule mit der Infinite Technologies AG in Deutschland unterschrieben hat. Mit diesem Vertrag wird langfristig die technische Kompetenz für den Aufbau und den Betrieb der von Genesis Energy geplanten Produktion von Dünnschicht-Solarmodulen sichergestellt. Die Infinite Technologies AG (www.in-tecs.com) spielt weltweit eine wichtige Rolle bei technologischen Dienstleistungen in der Halbleiter- und Photovoltaikindustrie.